

Notice公告事項

The Government of Malaysia has decided to extend visa waive facility for Taiwan passport holders to enter and stay in Malaysia up to 30 days effective from September 15, 2015.

馬來西亞政府宣布，自2015年9月15日起，持有台灣護照赴馬來西亞，免簽證停留期限將由每次15天延長為30天。

This privilege is accorded to ordinary Taiwan Passport holders to enter Malaysia for business and tourism through main entry point as below:

此權利賦予因商務或旅遊而入境馬來西亞的台灣護照持有者，並由以下主要入口入境：

1. Kuala Lumpur International Airport (KLIA and KLIA2). 吉隆坡國際機場（KLIA和KLIA2）
2. Sultan Ismail International Airport Senai, Johor. 柔佛州士乃國際機場。
3. Penang International Airport, Penang. 檳城國際機場。
4. Kota Kinabalu International Airport, Sabah. 沙巴亞庇國際機場。
5. Kuching International Airport, Sarawak. 砂拉越古晉國際機場。
6. Bangunan Sultan Iskandar, Johor. 柔佛州新山第一通道
7. Sultan Abu Bakar Complex, Johor. 柔佛州新山第二通道

Each entry is allowed a maximum period of stay not exceeding 30 days from the day of arrival and not extendable. Other requirements are:

一次入境允許的最長停留期限為自抵達日起計算，不超過30天，期滿不得申請延期。

其他要求項目包括：

- I. Validity of passport must be more than 6 months from the day of arrival;
自抵達日起計算，所持護照效期須在6個月以上
- II. Possess a confirmed return ticket to origin country or other third countries;
確認擁有回程機(船)票或第三目的地之機(船)票
- III. Proof of sufficient funds for staying in Malaysia (USD100 per day);
證明有足夠的資金在馬來西亞停留（每天100美元）
- IV. Not a prohibited immigrant to enter Malaysia.
非禁止入境的移民方可進入馬來西亞

For further information and enquiries, please kindly contact us at 02-27167075 / 02-27167580

Visa Division,

Malaysian Friendship and Trade Centre Taipei.

September 14, 2015.

欲瞭解更多相關資訊或資料查詢，歡迎來電：02-27167075或02-27167580 簽證處

馬來西亞友誼及貿易中心

2015年9月14日